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DIFFERENTIAL EQUATIONS WITH BOUNDARY-VALUE PROBLEMS, 7th Edition strikes a
balance between the analytical, qualitative, and quantitative approaches to the study
of differential equations. This proven and accessible text speaks to beginning
engineering and math students through a wealth of pedagogical aids, including an
abundance of examples, explanations, "Remarks" boxes, definitions, and group
projects. Using a straightforward, readable, and helpful style, this book provides a
thorough treatment of boundary-value problems and partial differential equations.
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detailed, basic
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对为啥选这本书并不能理解。。。看起来不像数学书。。。
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书评

之前找了许多，都觉得不行。英文版的一些有的太啰嗦，有的太难，有的严格性很差。
中文版的几本也有点复杂，有点杂乱，一些地方也不清楚。
mit的教学视频，严格性太差。奇异解直接忽略。各种绝对值、常数直接不管。
这本很好，适合我实用的，不需要专攻数学理论的。同时严密性...  
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